
	 	 Somebody asked me these days, why I have repeat 6 times the same 
symbol - the ❤  - in our design product "H3art 7 artistic coasters"? 

Read my answer 👇 


The heart symbolizes the essential; it is a psychological and physiological center 
and an organ without which there is no life.


	 	 The heart is the nerve center that contains our feelings and connections with 
another person and with ourselves, with the earth and with all creation (according 
to Hindu Tantra, where the heart is the Anahata Chakra).


	 	 The heart makes us capable of loving with a childlike love: devoted, unconditional, 
but it is also an organ and a center that also thinks and creates. It collects through 
our feelings and desires all the molecules, atoms, and everything else that fills the 
creative process we go through.


	 	 Das Herz symbolisiert das Wesentliche; es ist ein psychologisches und 
physiologisches Zentrum und ein Organ, ohne das es kein Leben gibt. Das Herz ist 
das Nervenzentrum, das unsere Gefühle und Verbindungen mit einer anderen 
Person und sich selbst, mit der Erde und mit der gesamten Schöpfung beinhaltet. 
Das Herz macht uns fähig, mit einer kindlichen Liebe zu lieben: hingebungsvoll, 
ohne Vorbehalt, aber es ist auch ein Organ und ein Zentrum, das auch denkt und 
schafft. Es sammelt durch unsere Gefühle und unsere Wünsche alle Moleküle, 
Atome und alles andere, was den kreativen Prozess, den wir durchlaufen, erfüllt. 


